
 

     

Αθήνα, 25 Νοεμβρίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς:  τον Υπουργό Υγείας 

  τον Υπουργό Εσωτερικών 

 

Θέμα: «Ανάθεση διενέργειας rapid test covid-19 από το δήμο Κορυδαλλού» 

 

Πρόσφατα είδαν το φως της δημοσιότητας δημοσιεύματα που θέτουν ερωτήματα αναφορικά 

με την ανάθεση από το Δήμο Κορυδαλλού της διενέργειας rapid test covid-19 στους δημότες 

σε συγκεκριμένη εταιρεία. Όπως γράφουν τα δημοσιεύματα υπάρχουν πολλά ερωτηματικά ως 

προς τη σχέση της συγκεκριμένης εταιρείας με δημοτικό σύμβουλο. 

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένο πως δεν πρέπει να υφίστανται ατεκμηρίωτες 

οποιεσδήποτε υπόνοιες αδιαφάνειας, 

 

 Ερωτώνται οι κκ Υπουργοί:  

 

1. Με ποια διαδικασία έγινε η ανάθεση διενέργειας rapid test covid-19 από το δήμο 

Κορυδαλλού; 

2. Έγινε κανονικός διαγωνισμός για το έργο ανάθεσης της διενέργειας rapid test; 

3. Αν ναι, ποιες εταιρείες έλαβαν μέρος και ποια εταιρεία ανέλαβε το έργο και έναντι 

ποιου κόστους; 

4. Αν έγινε απευθείας ανάθεση, ποια ήταν τα κριτήρια επιλογής για την ανάθεση του 

έργου; 

5. Τι προβλέπει η σύμβαση που υπογράφηκε με την εταιρεία; 

6. Για τι αριθμό tests μιλάμε και εντός ποιου χρονοδιαγράμματος θα διενεργηθούν 

αυτά; 

7. Ποια η μετοχική σύνθεση της εταιρείας που ανέλαβε το έργο; 

8. Ποια τα μέλη του ΔΣ της εταιρείας που ανέλαβε το έργο; 

9. Ισχύουν οι ισχυρισμοί πως δημοτικός σύμβουλος του δήμου Κορυδαλλού έχει 

κάποια σχέση με την εταιρεία που ανέλαβε το έργο; 

10. Αν ισχύει αυτό, θεωρείτε νομότυπη και ηθική την απευθείας ανάθεση σε εταιρεία 

που έχει σχέση με μέλος δημοτικής παράταξης; 
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11. Ο δήμος δεν μπορούσε να συμβληθεί με τα ιατρικά εργαστήρια του δήμου; 

12. Αν ναι, για ποιο λόγο προχώρησε σε ανάθεση σε εταιρεία; 

13. Ποιο θα ήταν το κόστος για το δήμος αν είχε συμβληθεί με τα ιατρικά, μικροβιολογικά 

εργαστήρια του δήμου; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




